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Abstract (en)
[origin: US4761528A] An induction furnace for melting refractory materials into a molten state by induction from a high frequency alternating current
source. The furnace comprises a material holding crucible formed by a substantially cylindrical side wall having a single cylindrical turn. The side
wall terminates in end portions which are spaced apart from each other to define a slot therebetween which extends generally longitudinally of the
cylindrical wall. The side wall portions are connected to the source of alternating current so that the side wall turn comprises both the crucible and
an inductor. An electrically conductive, elongated cooled member is mounted in the slot in spaced relation between each of the end portions. The
elongated member is electrically insulated from the end portions to increase the breakdown voltage between the end portions.

Abstract (fr)
Four de fusion pour matériaux réfractaires par induction dont la paroi conductrice de l'électricité est constituée d'une spire cylindrique unique
(1) dont les extrémités (2) sont reliées à une source de courant alternatif haute fréquence, ladit spire formant à la fois l'inducteur et le creuset
proprement dit.Ce four comprend au moins une pièce allongée (5) conductrice disposée le long de la fente (4) délimitée par les extrémités (2) de
la spire (1) et à proximité de celle-ci. Cette pièce (5) est maintenue à un potentiel intermédiaire entre les extrémités (2), ce qui augmente la tension
de claquage entre ces dernières.L'application d'une tension plus élevée permet d'opérer avec un creuset de plus grand diamètre ou avec des
fréquences moins élevées.
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